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El2bieta Rutkowska
Radna Miasta Wloclawek

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski
Prezydent
Miasta Wloclawek

Bardzo prosze o naprawQ nawierzchni jezdni ulicy Wienieckiej, od
skrzy2owania ulic Wysokiej i Budowlanych do tor5w kolejowych. . W wielu
miejscach pojawily siq znaczne uby&i, kt6re nie tylko utrudniajE poruszanie siq
pojazd6w, ale przede wszystkim stanowiE zagroZenie uszkodzenia samochod6w
i stwarzaj4 zagro2enia ruchu drogowego. Ulica Wieniecka na pozostalych odcinkach
zostala wyremontowana, niestety wymieniony wy2ej fragment ulicy ulega ci4glej
degradacji.

Z powa2aniem

El2bieta Rutkowska
- ^ l\ ^,':f 'r -( \ l\','( .---..\-

k-tf U^'t t- ,I-l*K V'o--)

Radna Miasta Wloclawek


